
1 
 

                                                PROTOKÓŁ  Nr XVII/2016              Projekt 
 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 28 kwietnia  2016 roku  
w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 1000  do godziny 1155. Obrady 

prowadziła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy Wodzisław.  Na stan                   

15 radnych   w sesji  uczestniczyło 13 radnych- nieobecny radny Wiesław Kowalski i radny 

Stanisław Skalmierski (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy 

Wodzisław,  pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy,  pani Renata Koziara Sekretarz 

Gminy, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, oraz inni zainteresowani obradami                   

( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław na lata                

2016-2022, 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok, 

c) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków,  

d) uchwalenia Programu profilaktyki zakażeń meningokokowych na 2016-2018. 

8. Przyjęcie informacji dotyczącej działalności kulturalno- oświatowej, kultury fizycznej             

i sportu w gminie ( świetlice, zespoły ludowe, sport szkolny, Klub Sportowy 

„Partyzant”, Gminny Ośrodek Sportu i Rekreacji w Wodzisławiu). 

      9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

     10. Sprawy różne. 

     11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Siedemnastą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 

Przewodnicząca  Rady Gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram siedemnastą  sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  
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Ad.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Sławomira Galę,  jednogłośnie – 13 za,                   

w głosowaniu jawnym. 

Ad.3.Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że w planie pracy rady w miesiącu 

kwietniu są punkty dot. przyjęcia sprawozdania Dyrektora GOZ w Wodzisławiu z działalności 

ośrodka wraz ze sprawozdaniem finansowym za 2015 rok jednakże, punkt ten będzie 

omawiany w miesiącu maju po sprawdzeniu sprawozdania przez biegłego rewidenta.                     

W związku z powyższym przesunięto również  na miesiąc maj punkt przejęcie sprawozdania 

z działalności Rady Społecznej GOZ za 2015r.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   rady gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr XVI/2016                

z   sesji  Rady Gminy Wodzisław  z dnia  31 marca 2016 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 13 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XVI/2016 z obrad   sesji 

rady  z dnia 31 marca  2016  roku. 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Pani wójt  przedstawiła sprawozdanie ze swojej  działalności od dnia  31 marca  do 

dnia 28 kwietnia  2016 roku.  

W minionym  okresie  od  dnia  poprzedniej  sesji  w  zakresie  spraw  bieżących  pani 

wójt wydał ogółem 5  Zarządzeń, które  dotyczyły następujących spraw: 
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- Zarządzeniem  Nr 27/2016 z dnia 31 marca  br. udzielono upoważnienia  Kierownikowi 

Ośrodka Pomocy Społecznej do realizacji zadań wynikających z ustawy o Karcie Dużej 

Rodziny, 

 

- Zarządzeniem  Nr 28/2016 z dnia 31 marca  br. w oparciu o kalkulacje sporządzone przez 

pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej  ustalono  koszt 1 godziny usług opiekuńczych 

świadczonych przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Wodzisławiu  w  wysokości 11,97  zł., 

 

- Zarządzeniem  Nr 29/2016 z dnia 31 marca  br. dokonano zmian budżetu i w  budżecie 

Gminy na  2016 rok. Zmian tych  dokonano  w oparciu  o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wnioski  kierowników jednostek i pracowników merytorycznych 

Urzędu  w następujących działach :  751- Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, 

kontroli i ochrony prawa oraz  sądownictwa z przeznaczeniem na zakup przeźroczystych  urn 

wyborczych, 852- Pomoc społeczna  z przeznaczeniem na utrzymanie Ośrodka Pomocy 

Społecznej oraz 854- Edukacyjna opieka wychowawcza z przeznaczaniem na 

dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów,   

 

- Zarządzeniem  Nr 30/2016 z dnia 21 kwietnia  br. dokonano zmian budżetu i w  budżecie 

Gminy na  2016 rok. Zmian tych  dokonano  w oparciu  o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wnioski  kierownika  jednostek i pracowników merytorycznych 

Urzędu  w dziale  852- Pomoc społeczna  z przeznaczeniem na wypłatę zryczałtowanych 

dodatków energetycznych,  wypłatę zasiłków stałych oraz wypłatę świadczeń rodzinnych, 

- Zarządzeniem  Nr 31/2016 z dnia 28 kwietnia   br. na podstawie przedłożonej   przez 

Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej kalkulacji przyjęto cennik wywozu nieczystości 

płynnych z terenu  Gminy Wodzisław  1 beczki z poszczególnych miejscowości. Cennik  

będzie obowiązywał od  dnia 1 maja 2016  roku.  

 

W ramach kontaktów z interesantami w  sprawie ich  wniosków   i potrzeb   pani wójt 

ogółem przyjęła w  wyznaczonych  dniach  około  40 osób.   

 

Pani wójt poinformowała, że przy udziale Sekretarza, Skarbnika Gminy, oraz 

pracowników merytorycznych  urzędu   przygotowane  zostały   projekty  uchwał  oraz  

sprawozdania i informacje  będące przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. 

Pani wójt przedstawiła informację na temat  przetargów  w  zakresie  dostaw                                

i usług inwestycyjnych tj.: 
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- w  dniu 29 marca br. odbył się przetarg nieograniczony na  zadanie inwestycyjne pn. 

Przebudowa ulicy Rzecznej w  Wodzisławiu. Na przetarg  wpłynęły  dwie  oferty, z których 

korzystniejszą  okazała się oferta firmy Przedsiębiorstwo Drogowe „WOJTRANS” Henryk 

Wojda, Jędrzejów za cenę 116.967,35 zł. brutto.  W  dniu 13 kwietnia br. z oferentem  

została podpisana umowa, 

- w dniu 6  kwietnia br. odbył  się  przetarg nieograniczony na remonty dróg tłuczniowych, 

gruntowych i dojazdowych do pól na terenie Gminy Wodzisław  w  2016  roku. Na przetarg 

wpłynęło 5 ofert, z których najkorzystniejszą  okazała  się oferta firmy Przedsiębiorstwo 

Drogowe „WOJTRANS” Henryk Wojda, Jędrzejów za cenę 90,00  zł/ 1 maszynogodzinę.                 

W  dniu 20 kwietnia br. została z oferentem podpisana umowa, 

- w dniu 21 kwietnia br. odbył   się przetarg nieograniczony na dowóz i odwóz uczniów szkół 

podstawowych na terenie Gminy i Gimnazjum w Wodzisławiu w  roku 2016/2017.                            

Na przetarg  wpłynęły 3 oferty, które  są obecnie w trakcie sprawdzania.   

1. 

F.H.U. „MAJ-BUS” Danuta Maj 

Ul. Piłsudskiego 72, 32-200 

Miechów 

7,10 zł/km  20 minut 

2. 

Firma Usługowo-Handlowa 

„BARTOSZ” Jan Musiał 

Ul. Kielecka 3, 28-340 Sędziszów 

8,28 

zł/km 
25 minut 

3. 

Usługi-Handel-Transport Anna 

Chmiel 

Charężów 6, 26-060 Chęciny 

6,15 zł/km    5 minut 

 

- na dzień 28 kwietnia br. został ogłoszony przetarg   w trybie zaproszenia do składania ofert  

na remont cząstkowy nawierzchni bitumicznych dróg na terenie Gminy Wodzisław, 

- na dzień 29 kwietnia  br. został ogłoszony przetarg nieograniczony na przebudowę drogi 

dojazdowej  do  gruntów rolnych wraz z odwodnieniem w miejscowości na odcinku 200 m., 

- na  dzień 5 maja  br. został ogłoszony przetarg  nieograniczony na przebudowę drogi 

gminnej nr 398020T Lubcza-Węchadłów na dł. 2,062 km.  

 

Pani wójt poinformowała, że Gmina Wodzisław przystąpiła do opracowania dwóch 

ważnych dokumentów: „Lokalnego programu rewitalizacji dla Gminy Wodzisław” i „Planu 

gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Wodzisław”. PGN jest dokumentem opisującym 

kierunki działań inwestycyjnych  i nieinwestycyjnych realizowanych na terenie gminy, 
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zmierzających do osiągnięcia celów pakietu klimatyczno-energetycznego na terenie Gminy, 

tj.: 

• redukcji emisji gazów cieplarnianych 

• zwiększenia udziału energii pochodzącej ze źródeł odnawialnych 

• zwiększenia efektywności energetycznej 

• poprawy jakości powietrza 

• zmiany postaw konsumpcyjnych użytkowników energii. 

 Natomiast Lokalny program rewitalizacji to dokument zawierający diagnozę gminy, 

wskazanie obszaru lub obszarów koncentracji negatywnych zjawisk i projektowanie 

rozwiązań dla tych obszarów stanowiących koncepcję wyjścia z kryzysu.  

Opracowanie tych dokumentów zwiększy szanse władz publicznych, mieszkańców 

oraz podmiotów gospodarczych z terenu gminy na uzyskanie dofinansowania w ramach 

nowej perspektywy finansowej Unii Europejskiej na lata 2014-2020 oraz ze środków 

krajowych. 

Pani wójt zaprosiła mieszkańców, sołtysów, organizacje pozarządowe działające na 

terenie Gminy oraz przedsiębiorców do aktywnego uczestnictwa w opracowywanych 

dokumentach.  

Pani wójt poinformował, że obecnie na stronie internetowej Urzędu zamieszczona jest 

informacja z prośbą  o wypełnienie ankiety dotyczącej zużycia energii w budynkach 

mieszkalnych i obiektach, w których prowadzona jest działalność gospodarcza. Pani wójt 

zachęciła do wypełniania ankiet  i przekazywanie ich do sekretariatu urzędu \gminy bądź do 

sołtysów, którzy dostarczą ankiety do urzędu. 

Pani wójt  poinformowała, że w okresie  od  ostatniej sesji  oprócz  bieżącej  

działalności uczestniczyła  w  następujących  spotkaniach i naradach : 

- w  dniu 14 kwietnia br. odbyła spotkania  z  dyrektorami Samorządowych  Szkół 

Podstawowych w  Brześciu i  Lubczy oraz dyrektorem Zespołu Szkół w Wodzisławiu 

poświęcone omówieniu projektów organizacyjnych szkół  na  rok  szkolny 2016/2017, 

- w  dniach 18 i 19 kwietnia br. wzięła udział w  XXX Zgromadzeniu Ogólnym  Związku Gmin 

Wiejskich RP. W  Zgromadzeniu  udział wzięło  ponad 350 samorządowców                                  

i zaproszonych gości. Pierwszego dnia obrad delegaci jednogłośnie udzielili absolutorium 

Zarządowi, pozytywnie oceniając jego pracę w 2015 roku. Przyjęli również budżet Związku 

na 2016 rok oraz uchwalili zmiany w statucie Stowarzyszenia. W obradach  uczestniczyli: 

Przewodniczący Sejmowej Komisji Samorządu Terytorialnego  i Polityki Regionalnej Andrzej 

Maciejewski, Andrzej Dera Sekretarz Stanu w Kancelarii Prezydenta RP, który odczytał list 

od Andrzeja Dudy Prezydenta RP do delegatów Zgromadzenia. Zapewnił o otwartości na 

projekty legislacyjne, które usprawnią funkcjonowanie samorządów oraz o tym, że nie ma 

żadnych pomysłów o recentralizacji. Pierwszego dnia  odbyły się dwie debaty na temat 
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zadań oświatowych oraz implementacji programu 500+. W debacie dotyczącej implementacji 

programu 500 + Bartosz Marczuk Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Rodziny i Polityki 

Społecznej, wskazał na sprawność w przyjmowaniu wniosków i brak sygnałów o istotnych 

problemach. Przypomniał, że to projekt cywilizacyjny, a jego trzy cele to wzrost dzietności, 

inwestycja w kapitał ludzki i redukcja biedy. Stanisław Jastrzębski ze Związku Gmin 

Wiejskich wyraził zaniepokojenie, że kontrola wydatkowania spadnie na ośrodki pomocy 

społecznej czyli na gminy, a odpis 2 % w rzeczywistości nie przekroczy 1,5%. Zwrócił też 

uwagę na niezadowalający czas przekazu danych z ZUS. Drugiego dnia poruszane  były 

tematy związane z rozwojem obszarów wiejskich, które były omawiane w odniesieniu do 

prac nad „Paktem dla obszarów wiejskich”. Uczestnicy debaty wskazywali na rozbieżność                 

w życiu na wsi i w mieście, podkreślali również,  że polityka wiejska nie może ograniczać się 

do programów pomocowych.  Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi reprezentowała pani 

Nina Dobrzyńska, która przybliżyła główne założenia „Paktu dla obszarów wiejskich”. Ma on 

być porozumieniem społecznym i politycznym, które integruje wszystkie resorty, samorządy              

i organizacje. Uczestniczący w debacie Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Środowiska 

Sławomir Mazurek przytoczył delegatom list od Ministra Środowiska. W swojej wypowiedzi 

odniósł się do roli gmin w działaniach na rzecz ochrony środowiska na obszarach wiejskich. 

W debacie uczestniczył również poseł Krzysztof Ardanowski, zastępca przewodniczącego 

Sejmowej Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi i Jacek Brygman, członek Zarządu 

ZGWRP.  Uczestnicy Zgromadzenia mogli również zapoznać się z informacją                                  

o zaangażowaniu Banku Gospodarstwa Krajowego w finansowanie obszarów wiejskich oraz 

o potencjalnych problemach z obowiązkiem konsolidacji rozliczeń VAT Jednostek 

Samorządu Terytorialnego od 1 stycznia 2017r. W  trakcie zgromadzenia  jednogłośnie 

zostały przyjęte stanowiska w sprawach ważnych dla samorządów tj. : 

1. Stanowisko w sprawie oświaty. 

2. Stanowisko w sprawie określenia roli gmin wiejskich w rozwoju kraju oraz „Pakt dla 

obszarów wiejskich”. 

3. Stanowisko w sprawie powołania Komisji Kodyfikacyjnej Prawa Samorządu 

Terytorialnego. 

4. Stanowisko w sprawie nowelizacji ustawy Prawo zamówień publicznych w zakresie 

tzw. zamówień in-house. 

5. Stanowisko w sprawie ustanowienia systemowych mechanizmów rekompensujących 

ubytki w dochodach JST w wyniku ustawowych ulg i zwolnień w podatkach od 

dochodów osobistych – PIT. 

6. Stanowisko w sprawie ograniczenia ilości kadencji organów wykonawczych                             

w samorządach terytorialnych. 
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Gośćmi drugiego dnia Zgromadzenia byli: Jacek Bogucki Sekretarz Stanu                            

w Ministerstwie Rolnictwa i Rozwoju Wsi,  Sławomir Mazurek Podsekretarz Stanu                            

w Ministerstwie  Środowiska, Nina Dobrzyńska Dyrektor Departamentu Programowania                    

i Analiz w Ministerstwie Rolnictwa i Rozwoju Wsi , Jan Krzysztof Ardanowski 

Wiceprzewodniczący Sejmowej Komisji Rolnictwa u Rozwoju Wsi, Maria Fajger Zastępca 

Prezesa Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, Mariusz Bednarz Dyrektor 

Departamentu Działań Delegowanych w ARiMR, Sławomir Adamiec Dyrektor Departamentu 

Współpracy z Samorządem Terytorialnym w Ministerstwie Edukacji Narodowej, Eugeniusz 

Gołembiewski Wiceprezes Unii Miasteczek Polskich, Paweł Lisowski Doradca Prezesa BGK, 

Jarosław Neneman Ekspert PwC, Wojciech Gede Menadżer w PwC, 

- w dniach 21 i 22 kwietnia   br. uczestniczyła   w obligatoryjnym  corocznym  szkoleniu  

obronnym zorganizowanym w Mąchocicach Kapitulnych przez Świętokrzyski  Urząd 

Wojewódzki- Wydział  Zarządzania  Kryzysowego, 

- w  dniu 25 kwietnia br. na  zaproszenie Wojewody Świętokrzyskiego uczestniczyła                          

w debacie   o edukacji  pn. „Jak powinna być finansowana oświata w Polsce”. Debata odbyła 

się w WDK w Kielcach i zorganizowana została  przez Wojewodę Świętokrzyskiego we 

współpracy z Ministrem Edukacji Narodowej  i Świętokrzyskim Kuratorem Oświaty.  

Pani wójt korzystając  z  możliwości spotkania  na dzisiejszej  sesji zaprosiła   

wszystkich zebranych  na  uroczyste obchody rocznicy  Święta Konstytucji 3 Maja, które 

odbędą  się  w  Wodzisławiu. Rozpoczną się  one mszą  za  ojczyznę   o  godz. 900, 

następnie po mszy przy  asyście Młodzieżowej Orkiestry Strażackiej  w miejscach pamięci  

złożone zostaną wiązanki kwiatów oraz będzie  można uczestniczyć w montażu słowno-

muzycznym przygotowanym  przez Szkołę Podstawową w Mierzawie.  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 13 za,  w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

- brak 
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Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że projekty uchwał były omawiane na 

posiedzeniu komisji rozwoju gospodarczego i finansów i otrzymały pozytywne opinie ( opinie  

stanowią  załączniki  nr 6 do protokołu).  

 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław 

na lata  2016-2022, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -13 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XVII/112/2016 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2016-2022r. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 8 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -13 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XVII/113/2016 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok. 

c) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę                           

i zbiorowe odprowadzanie ścieków, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik 

nr 9 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -13 za,  w głosowaniu jawnym. 
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Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XVII/114/2016 w sprawie 

zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków. 

d) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu profilaktyki zakażeń meningokokowych 

na 2016-2018, przedstawiła sekretarz gminy ( projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -13 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XVII/115/2016 w sprawie 

uchwalenia Programu profilaktyki zakażeń meningokokowych na 2016-2018. 

Przewodnicząca rady gminy ogłosiła 10 min. przerwę.  

Po przerwie obrady opuściła radna Jadwiga Błaszczyk.  

 

Ad.8. Przyjęcie informacji dotyczącej działalności kulturalno- oświatowej, kultury 

fizycznej   i sportu w gminie ( świetlice, zespoły ludowe, sport szkolny, Klub Sportowy 

„Partyzant”, Gminny Ośrodek Sportu i Rekreacji w Wodzisławiu). 

Informację na temat działalności świetlic, Młodzieżowej Orkiestry Strażackiej                        

w Wodzisławiu, KGW Mozgawianie,  Towarzystwa Przyjaciół Wodzisławia przedstawił 

inspektor urzędu gminy ds. kultury Pan Andrzej Szydłowski  ( informacje stanowią załączniki 

Nr 11  do protokołu).   

Obrady opuścił radny Artur Oleksiak.  

Informacje na temat działalności Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji                              

w Wodzisławiu przedstawił kierownik ośrodka pan Mariusz Osiński  ( informacja stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu).   

 Informację na temat działalności Klubu Sportowego „PARTYZANT” Wodzisław 

przedstawił Dyrektor  Klubu Pan Wojciech Gądek ( informacja stanowi załącznik Nr 13 do 

protokołu).   

Na sesję powrócił radny Artur Oleksiak.  

 Informację na temat osiągnięć sportowych szkół przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji Oświaty pani Małgorzata Hola ( informacja stanowi załącznik Nr 14 do  protokołu).  
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Przewodnicząca komisji poinformowała, że informację sporządzono na podstawie 

sprawozdań sporządzonych przez dyrektorów szkół. Zwróciła się do dyrektorów i nauczycieli 

do przygotowywania i reprezentacji uczniów do konkursów o charakterze kulturalnym np. 

plastycznych czy  wokalnych aby dzieci były naszą wizytówką. Radna podkreśliła, że  nie 

tylko płyta rynku w Wodzisławiu czy kawałki asfaltu na drogach ale powinno się zwrócić 

uwagę na potencjał talenty jaki jest w naszych dzieciach. W Sędziszowie organizowany jest 

międzyszkolny  konkurs przed świętami Bożego Narodzenia pn. ”Z aniołami zaśpiewajmy”. 

W tym roku dwie szkoły reprezentowały gminę w tym konkursie i byli laureatami.  Dwa 

tygodnie temu odbył się w Kielcach konkurs anglojęzyczny organizowany przez 

Stowarzyszenie na Rzecz Dzieci i Młodzieży Uzdolnionej Muzycznie i jedna szkoła 

reprezentowała naszą gminę. Pani przewodnicząca zwróciła uwagę, że dzieci z Przedszkola 

Samorządowego w Wodzisławiu   korzystają z wielu zajęć dodatkowych, maja potencjał, 

rozwijają swe zdolności i powinno się pokazać, że dzieci ze wsi nie są gorsze od dzieci                      

z miast, które mają dostęp do domów kultury. Dlatego chciała zachęcić dyrektorów                         

i nauczycieli do zgłaszania uczniów do konkursów gdyż nie mogą tego zrobić sami  rodzice. 

Radna  podkreśliła, że była by bardzo dumna jako przewodnicząca komisji oświaty z takich 

osiągnieć. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia informacji. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Rada jednogłośnie – 12 za, przyjęła informację o działalności kulturalno- oświatowej, 

kultury fizycznej i sportu w gminie.   

 

Ad.9. Interpelacje i zapytania. 

- nie było. 

Ad.10. Sprawy różne.  

Pani wójt poinformowała, że w dniu 8 maja rozpocznie się dowóz kamienia na drogi 

dojazdowe do pól. Zwróciła się do sołtysów aby po sesji zgłosili się do pana  Janusza 

Kuśmierza i zgłosili odcinki, na które w ramach funduszu sołeckiego zaplanowano dowóz 

kamienia, gdyż  w uchwałach rad sołeckich nie wskazano na jakie drogi jest on 

przeznaczony. Pani wójt prosiła również o współpracę gdy na terenie gminy będzie  

pracowała równiarka. Poinformowała, że  przy podpisywaniu umowy ustaliła z panem Wojdą, 

że w czasie gdy równiarka będzie czekać na dowóz kamienia będzie wykonywała inne prace 
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w pobliżu danej drogi. Pani wójt zapewniła, że nie dojdzie do takiej sytuacji jak w ubiegłym 

roku gdzie operator nie chciał wykonywać innych zadań. Pani wójt podkreśliła, że  gmina 

płaci za usługę, a nie za bezczynność.  Pani wójt prosiła o zgłaszanie nieprawidłowości przy 

dowozie kamienia. 

Pan Stanisław Zięba podziękował za dokończenie budowy drogi w Sadkach ale 

niektórzy rolnicy „już ją kończą” tj. dojeżdżają do samego asfaltu i np. robią grządki na 

pietruszkę. Droga była mierzona przez pracowników urzędu i okazało się, że właściciele 

działek zajęli po dwa metry pasa drogowego. Pan Zięba zaproponował, aby wzdłuż drogi 

wykopać rowy. Zapewniła, że  może udostępnić swój grunt na ziemię wywożoną z jego  

budowy.  Stwierdził, że takie zgłoszenia powinny być ze strony radnych ale to właśnie  jego 

mieszkańcy proszą aby zwrócił się w ich imieniu do gminy. Pan Zięba podkreślił, że radni 

uczestniczą w sesjach za pieniądze, a on zgłasza problem za darmo.  

Radny Henryk Kowal wyraził opinię, że właściciel gruntów, którzy zaorali  drogę sami 

powinni odstąpić. Osobiście wielokrotnie prosił panią wójt o wysłanie powiadomień do osób, 

którzy się „worali” i albo oni odstąpią albo gmina wymierzy,  a później podzieli kosztami.  

Droga była podsypana  kamieniem ale już go nie ma. 

Pani wójt poinformowała, że praktycznie na każdej sesji, spotkaniach z sołtysami czy 

komisjach wywoływany jest temat przyorywania dróg. Nikt inny tego nie robi tylko sami 

mieszkańcy. W tej sytuacji rację na pan Zięba, który proponuje rów bo dzięki temu nie będzie 

wjazdu na drogę „na około” i będzie większy porządek jak również  radny Henryk Kowal, 

który proponuje rozwiązanie już zastosowano na terenie naszej gminy tj. wytyczenie                         

i obciążenie kosztami. Był przypadek, że  po wszczęciu  procedury mieszkańcy sami 

rozwiązali problem. Temat był i jest ciągle omawiany, a zjawisko nadal istnieje.                             

W miejscowościach gdzie były spotkania w takich sprawach częściowo się to porządkuje. 

Pani wójt poinformowała, że w większości remonty dróg zostały już wykonane. Osobiście 

była na drodze Janów Sadki i widziała, że jest ona zabłocona i niszczona. Może wystąpić                 

z pismami do właścicieli działek, którzy to robią ale można sobie zadać pytanie czy  sięgać 

po drastyczne rozstrzygnięcie problemu np. decyzją administracyjną czy powiadomienia. 

Urząd powoli zaczyna korzystać z prawa jakie ma gmina i w przypadku drogi  Janów Sadki 

nie ma innego wyjścia tylko zorganizować spotkanie na drodze  i omówić temat                              

z właścicielami działek. Nie chce aby ich osądzać czy wskazywać imieniem i nazwiskiem. Są 

osoby, które udają  że nie wiedziały, że zniszczyły drogę i przekonują się o tym po wglądzie 

w zdjęcia satelitarne. Niszczenie dróg nie dotyczy tylko odcinka wskazanego przez pana 

Ziębę ale innych dróg gminnych czy powiatowych. Pani wójt wyraziła zdziwienie, że rolnicy 

wchodzą w granicę 20-30 cm mając nadzieję na zysk. Dyskusje na ten temat są 
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prowadzone, szukany jest tzw. złoty środek ale trudno niektórych zmienić. Gmina będzie 

przypominać rolnikom o problemie bo tak naprawdę szkoda gminnych pieniędzy na remonty 

dróg. 

Sołtys wsi Ludwinów pytał, czy coś wiadomo na temat busów dojeżdżających do 

przystanków ( przy S-7).  

Pani wójt poinformowała, że jeszcze nie ma informacji ale przed kolejną sesją na 

pewno już coś będzie wiedziała. Do tej pory nie ma odpowiedzi i musi zadziałać w inny 

sposób i ją wyegzekwować. Pani wójt stwardziała, że ludzie sami powinni zmienić nawyki tj. 

gdy mieszkańcy czekają przy S-7 to  stają tam  busy, a nie wjeżdżają do wsi. Gdyby 

mieszkańcy czekali we wsi to mogli by stracić możliwość  przemieszczania się i dlatego 

chodzą na główną drogę gdyż nie mają innego  wyjścia. Pani wójt zapewniła, ze osobiście 

uda się do marszałka  w tej sprawie gdyż pismo nic nie dało i przed następną sesją będzie 

już odpowiedź.  

Pani Elżbieta Puto Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Wodzisławiu zwróciła się 

do wszystkich zebranych o przekazanie współmieszkańcom informacji, że w dniu 9 maja b.r. 

o godz. 17.30 przyjedzie do Wodzisławia na spotkanie z mieszkańcami pani Magdalena 

Zawadzka- aktorka, niezapomniana Basia Wołodyjowska.  Będzie również pisemna 

informacja w tej sprawie.   

Pani wójt zachęciła do udziału w spotkaniu z panią Magdaleną. Osobiście była na 

jednym z nich i podkreśliła, że warto brać w nich udział.  

Radny Robert Dziób zwrócił się z sugestią do pani wójt dot. radnych powiatowych. 

Radny zauważył, że nie ma ich na dzisiejszej sesji gdyż jest sesja w powiecie. Stwierdził, że 

powinni oni zgłaszać terminy i sesja mogła się odbyć wczoraj albo jutro. Mieszkańcy po to 

ich wybrali żeby również uczestniczyli w naszych sesjach i nam pomagali. Radny zauważył, 

że to nie pierwszy raz, że ich nie ma.  

Radny Marek Siwiec wyjaśnił, że sesja miała być wczoraj ale pani przewodnicząca 

zwołała sesje na dzisiaj.  

Pani wójt wyjaśniła, ze terminy sesji ustalane są z panią przewodniczącą z dużym 

wyprzedzeniem po to, aby można było sobie wszystko wcześniej zaplanować. W ubiegłym 

tygodniu otrzymała informację, że sesja w powiecie jest  dzisiaj. 

Radny Marek Siwiec zauważył, że w najbliższym czasie będą  łatane remonterem 

dziury w drogach gminnych. Poinformował, że w dniu dzisiejszym widział jak  załatano  

dziury na drodze powiatowej od strony Brześcia. Radny podkreślił, że nie chciał by aby w ten 
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sposób remontowane były drogi gminne gdyż kamienie, które pozostały na drogach mogą 

niszczyć samochody.  

Pani wójt poinformowała, że na naszych drogach tak nie będzie. W ostatnich dwóch 

latach nie było zastrzeżeń co do pracy remontera.  

Ad.11. Zamknięcie obrad sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam siedemnastą sesję Rady Gminy 

Wodzisław obecnej kadencji”. 

Pani wójt podziękowała radnym za przegłosowanie uchwał.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

           Protokolant                         Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /              / Sławomir Gala /                   / Stanisława Nowak  / 

 

 

 

 

 

 


